
 Protokół  XIII Sesji Rady Powiatu Tarnobrzeskiego 

w dniu 3 marca  2016 roku 

 

Proponowany porządek obrad : 

 

   1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 

   2. Przyjęcie porządku obrad. 

   3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

   4. Działalność Zarządu Powiatu i Starostwa Powiatowego w okresie między sesjami –  

       informacja. 

   5. Interpelacje Radnych. 

   6. Sprawozdanie Starosty z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za 2015 r. 

   7. Informacja o wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach  

       awansu Zawodowego w szkołach/placówkach prowadzonych przez Powiat. 

   8. Przyjęcie sprawozdania z działalności w roku 2015 : 

       - Komisji Rewizyjnej, 

       - Rady Powiatu Tarnobrzeskiego, 

       - Komisji Stałych Rady Powiatu. 

   9. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) uchwalenia planu pracy Rady Powiatu Tarnobrzeskiego na rok 2016, 

b) zatwierdzenia planów pracy Komisji Stałych  Rady Powiatu Tarnobrzeskiego na   

    2016 rok, 

c) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Rady Społecznej Publicznego Zespołu  

    Zakładów Opieki Zdrowotnej w Nowej Dębie, 

d) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek     

    ogólnodostępnych na terenie Powiatu Tarnobrzeskiego w roku 2016, 

e) uchylenia uchwały Rady Powiatu, 

f) uchylenia uchwały Rady Powiatu, 

g) w sprawie zaciągnięcia zobowiązania dotyczącego sfinansowania w roku 2017  

    zadania pn. „Modernizacja energetyczna budynku Centrum Kształcenia  

    Praktycznego Zespołu Szkół w Gorzycach”, 

h) zmiany uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2016 rok, 

  10. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

  11. Zamknięcie obrad sesji.     
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Ad 1 ). 

Otwarcia sesji dokonał Pan Dominik SZEWC -  Przewodniczący Rady Powiatu Tarnobrzeskiego. 

Stwierdził, że w sesji uczestniczy – 16 radnych – 1 radny nieobecny. ( Lista obecności  

w załączenia - Zał. nr 1 ) 

 

Ad 2 ). 

Prowadzący obrady odczytał  porządek obrad. Nikt z radnych nie wniósł uwag do proponowanego 

porządku obrad. 

Przewodniczący poinformował radnych o proponowanej i wniesionej przez Zarząd na 

piśmie zmianie porządku obrad polegającej na wprowadzenie w punkcie 9 podpunktów ‘i’ oraz „j” 

o brzmieniu: 

„i”  - zatwierdzenie Porozumienia pomiędzy Gminą Grębów a Powiatem Tarnobrzeskim, 

„j” – udzielenie pomocy finansowej dla Gminy Grębów. 

Prowadzący obrady  poddał pod głosowanie zaproponowany zmieniony porządek obrad. 

„ZA”  głosowało 16 radnych – jednogłośnie wszyscy obecni. 

Wręczono radnym oba projekty uchwał. 

 

Ad 3 ). 

Protokół z posiedzenia dwunastej sesji z uwzględnieniem sugestii i uwag -został przyjęty 

jednogłośnie i podpisany-16 głosów „ZA”. 

 

Ad 4 ).  

Działalność Zarządu Powiatu i Starostwa Powiatowego w okresie między sesjami – przedstawił   

Sekretarz Powiatu Pan Kazimierz BŁASIAK - ( zał. Nr 3 ). 

Wręczono wszystkim radnym pisemną informację o działalności Zarządu Powiatu i Starostwa w 

okresie między sesjami. 

Po wystąpieniu Pana Sekretarza radny Marek OŻGA zadał pytanie: „Dlaczego na drodze Furmany 

- Żupawa – Stale nie w pełni wykonano prace szczególnie w okolicach mostu  

i w centrum ( pobocza). Na jakim jest to etapie zapytał ?...”. 
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Odpowiedzi udzielali kolejno Starosta Bartoszek, Zbigniew Goclan z ZDPT w Nowej Dębie oraz 

Pan Piotr Borycki – Kierownik Referatu Inwestycji, Funduszy Pomocowych i Zamówień 

Publicznych Starostwa Powiatowego. 

Z kolei radny Wacław Wróbel zapytał: „ W czym tkwił problem, że Powiat odstąpił od 

przystąpienia do Podkarpackiego Systemu Informacji Przestrzennej?” 

Odpowiedzi kolejno udzielili radnemu Sekretarz Powiatu Kazimierz Błasiak oraz Pani Irena 

Cieszyńska – Geodeta Powiatowy. 

 

Ad 5 ). 

Przystąpiono do interpelacji radnych. 

Na ostatniej sesji ustne interpelacje zgłosili radni Marek OŻGA i Jacek ROŻEK. 

Zapytanie radnego Marka OŻGA dotyczyło sytuacji w Szpitalu w Nowej Dębie, a mianowicie czy 

zgodnie z zapewnieniami złożonymi na jednej z sesji przygotowany miał być Program Naprawczy 

Szpitala – czy takowy Program jest ?. Czeka teraz na realizacje tego programu. 

Drugie pytanie dotyczyło zaś działań podejmowanych przez Zarząd Powiatu w kwestii 

ewentualnego współfinansowania remontu drogi Grębów – Stany realizowane przez Powiat 

Stalowowolski w części przebiegającej przez nasz Powiat? 

Na oba te pytania udzielono rannemu odpowiedzi na piśmie. Odpowiedź na pierwsze pytanie 

usatysfakcjonowała go w pełni, natomiast drugą odpowiedź uznaje za wymijającą, gdyż nie ma w 

niej odpowiedzi co zrobi Powiat. 

Zgłosił kolejną ustą interpelację dotyczącą niszczenia przez bobry poboczy w ciągu drogi Jamnica – 

Zaleszany w miejscowości Jamnica. Jest ok 20 miejsc gdzie pobocza zapadają się. Prosił o 

interwencje w tej sprawie w kołach łowieckich bądź do Marszałka Województwa i odpowiedzi na 

piśmie. 

Radny Jacek ROŻEK zwrócił się z prośbą aby, pomimo tego że nie ma śniegu piaskarki wyruszyły 

na drogi i w związku z występującymi temperaturami poniżej zera posypały nawierzchnie 

likwidując śliskość. 

Odpowiedź udzielona w pełni go usatysfakcjonowała. 

Radny Tadeusz Rękas zwrócił się z prośbą o interwencję w sprawie przejazdu TIRÓW na trasie 

Trześń – Grębów, gdyż ten ruch ciągle narasta. Nie pomagają kontrole i interwencje policyjne oraz 

znaki drogowe zakazujące przejazdu w/w samochodów. 

Prosi o odpowiedź na piśmie. 
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Radna Danuta Serafin zgłosiła interpelację ustną w sprawie chodnika w miejscowości Cygany. W 

tej sprawie złożono stosowne pismo z podpisami mieszkańców. Prosi o odpowiedź na piśmie. 

 

Ad 6). 

Sprawozdanie Starosty z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za 2015 r.  

( Zał. Nr 4 ) 

Z materiałami na sesję oraz pocztą mailowa zostało radnym wysłane  powyższe sprawozdanie. 

Przewodniczący stwierdził, że radni szczegółowo zapoznali się z jego treścią. Zapytał czy są uwagi 

i pytania do przesłanego materiału.? Pytań nie było i sprawozdanie przyjęte zostało przez 

aklamację. 

 

Ad 7). 

Informacja o wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach  

awansu Zawodowego w szkołach/placówkach prowadzonych przez Powiat.( Zał. Nr 5 ). 

Również i ta informacja została wysłana z materiałami na sesję oraz pocztą mailowa. Prowadzący 

obrady stwierdził, że radni również i z tą informacją szczegółowo się  zapoznali. 

Zapytał również czy są uwagi i pytania do przesłanego materiału.? Pytań nie było i ta informacja 

przyjęta została przez aklamację. 

 

Ad 8). 

Przyjęcie sprawozdania z działalności w roku 2015 : 

       - Komisji Rewizyjnej, 

       - Rady Powiatu Tarnobrzeskiego, 

       - Komisji Stałych Rady Powiatu. 

Jako pierwszy wystąpił Adam Łabuda – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej. 

Zapoznał radnych z wynikami kontroli dokonanych w 2015 roku przez Komisję Rewizyjną. 

( Zał. Nr 6 ). Uwag i pytań nie było. 

Przewodniczący Rady Powiatu Tarnobrzeskiego zapoznał radnych ze sprawozdaniem, z 

działalności Rady Powiatu w 2015 roku. ( Zał. Nr 7 ). Również i do tego sprawozdania nie 

wniesiono uwag i pytań. 

Następnie Przewodniczący Komisji Stałych Rady w następującej kolejności składali sprawozdania 

z prac komisji w 2015 roku: 
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- Tadeusz Rękas – Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony  

            Środowiska, ( Zał. Nr 8). 

- Marek Zięba – Przewodniczący Komisji ds. Rodziny i Polityki Społecznej,( Zał. Nr 9 ). 

- Krystyna Kozieja – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia,( Zał. Nr 10 ). 

- Jerzy Sudoł – Przewodniczący Komisji  Promocji Rozwoju Gospodarczego  

            i Finansów.( Zał. Nr 11 ). 

Wszystkie sprawozdania zostały przyjęte bez uwag. 

 

Ad 9). 

Następny punkt porządku obrad dot. podjęcia uchwał w sprawach : 

a) uchwalenia planu pracy Rady Powiatu Tarnobrzeskiego na rok 2016, 

Omówienia powyższego projektu uchwały dokonał Przewodniczący Rady. 

W tym miejscu radny Jacek Rożek wniósł aby w rubryce Wykonawcy w Planie Pracy Rady dopisać 

Komisja Rewizyjna. Wniosek został uwzględniony. 

Przystąpiono do głosowania. „ZA” głosowało 15 radnych. 1 „WSTRZYMAŁ SIĘ OD GŁOSU”. 

b) zatwierdzenia planów pracy Komisji Stałych  Rady Powiatu Tarnobrzeskiego na   

               2016 rok, 

Z treścią powyższego projektu uchwały zapoznali radnych Przewodniczący Komisji Stałych  

w następującej kolejności: 

1. Komisja Promocji, Rozwoju Gospodarczego i Finansów, 

2. Komisja Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska, 

3. Komisja Oświaty, Kultury i Zdrowia, 

4. Komisja ds. Rodziny i Polityki Społecznej. 

Przystąpiono do głosowania. „ZA” głosowało 16 radnych wszyscy obecni na posiedzeniu. 

c) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Rady Społecznej Publicznego Zespołu 

Zakładów Opieki Zdrowotnej w Nowej Dębie, 

Omówienia powyższego projektu uchwały dokonał Sekretarz Powiatu Kazimierz Błasiak. 

Opinię do powyższego projektu przedstawiła Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury  

i Zdrowia Pani Krystyna KOZIEJA. 

Przystąpiono do głosowania. „ZA” głosowało 16 radnych – wszyscy obecni na sesji. 
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d) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek     

     ogólnodostępnych na terenie Powiatu Tarnobrzeskiego w roku 2016, 

Omówienia powyższego projektu uchwały dokonał również Sekretarz Powiatu Kazimierz Błasiak. 

Opinię do powyższego projektu przedstawiła ponownie Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury  

i Zdrowia Pani Krystyna KOZIEJA. 

Przystąpiono do głosowania. „ZA” głosowało 16 radnych – wszyscy obecni na sesji. 

e) uchylenia uchwały Rady Powiatu, 

Omówienia powyższego projektu uchwały dokonał również Sekretarz Powiatu Kazimierz Błasiak. 

Opinię do powyższego projektu przedstawił Przewodniczący Komisji Promocji, Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów Jerzy Sudoł. 

Po omówieniu projektu o głos poprosił radny Jacek Rożek, który zapytał: jak się ma  System 

Informacji Przestrzennej Powiatu Tarnobrzeskiego do proponowanego Podkarpackiego Systemu 

Informacji Przestrzennej – chodzi o aktualizację.  

Odpowiedzi do obu projektów udzieliła Pani Irena Cieszyńska Geodeta Powiatowy. 

Przystąpiono do głosowania. „ZA” głosowało 15 radnych, 1 „WSTRZYMAŁ SIĘ OD GŁOSU”. 

f) uchylenia uchwały Rady Powiatu, 

Omówienia powyższego projektu uchwały dokonał również Sekretarz Powiatu Kazimierz Błasiak. 

Opinię do powyższego projektu przedstawił Przewodniczący Komisji Promocji, Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów Jerzy Sudoł. 

Przystąpiono do głosowania. „ZA” głosowało 15 radnych, 1 „WSTRZYMAŁ SIĘ OD GŁOSU”. 

g) w sprawie zaciągnięcia zobowiązania dotyczącego sfinansowania w roku 2017  

    zadania pn. „Modernizacja energetyczna budynku Centrum Kształcenia Praktycznego       

    Zespołu Szkół w Gorzycach”, 

Omówienia powyższego projektu uchwały dokonał Sekretarz Powiatu Kazimierz Błasiak. 

Opinię do powyższego projektu przedstawił Przewodniczący Komisji Promocji, Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów Jerzy Sudoł. 

Po opinii Pana Jerzego Sudoła zgłosił się radny Jacek Rożek pytając: „czy kwota zobowiązująca 

jest pełna czy częściowa?, czy będą etapy?” 

Odpowiedzi udzieliła Pani Skarbnik. 

Kolejne pytanie zadał radny Tadeusz Rękas, a dotyczyło ono odrzucenia w projekcie modernizacji 

sieci elektrycznej. Odpowiedzi udzielił Starosta Paweł Bartoszek uzasadniając to kosztami. 

Przystąpiono do głosowania. „ZA” głosowało 16 radnych wszyscy obecni na posiedzeniu. 
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h) zmiany uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2016 rok, 

Z treścią tego projektu uchwały zapoznała radnych Skarbnik Powiatu Elżbieta Wojciechowska. 

Opinię pozytywną do tego projektu przedstawił Pan Jerzy Sudoł  – Przewodniczący KP,RG i F. 

O głos poprosił radny Tadeusz Rękas pytając: „dlaczego zadnie 500+ realizuje Powiat skoro jest to 

zadnie Gmin?”. 

Odpowiedzi udzielili Starosta i Skarbnik Powiatu. 

Kolejne pytanie zadał radny Marek Ożga pytając: „odnośnie projektowanych remontów i 

modernizacji dróg ich etapowości pytając równocześnie co z inwestycjami niezakończonymi 

jeszcze co z nimi?  Gdziem są projekty z poprzednich lat a są takie na pewno,  chociażby chodnik 

w miejscowości Krawce i Nowy Grębów. Kolejny temat to odwodnienie drogi w Stalach 

odwodnienie chodnika w miejscowości Wydarza i Krawce. 

Odpowiedzi udzielił Starosta Paweł Bartoszek wyjaśniając że zadania te realizowane są wspólnie z 

Gminami. 

Nastąpiła wymiana zdań pomiędzy Starosta a radnym Ożga. W tym miejscu radny Marek Ożga 

spytał o remont ulicy Majdańskiej w Nowej Dębie na remont której mieszkańcy czekają. 

Radna Krystyna Rusin  zapytała o szczegółowe wyjaśnienie kwoty 200 tyś zł na Szpital w Nowej 

Dębie. Odpowiedzi udzielił Starosta Bartoszek, wyjaśniając że będą one przeznaczone na 

rozbudowę Oddziału Psychiatrii o 25 łóżek. 

Radny Rożek zapytał jakie przyniesie to dodatkowe korzyści dla szpitala takie zwiększenie miejsc? 

Jak wpłynie to na kondycje finansową szpitala? 

Odpowiedzi udzielił Starosta Bartoszek. 

Z kolei radny Rękas zaproponował, aby planując inwestycje używać nazewnictwa „Etap I i tp.  

i wpisać ile tych etapów będzie. 

Druga sprawa jaką poruszył dot. Specjalnego Ośrodka Szklono – Wychowawczego w Grębowie  

i prowadzonych w nim remontów czy nie robić tego kompleksowo za zgodą konserwatora 

zabytków i radykalnie walczyć o środki nawet jadąc delegacja do Marszałka Województwa a nawet 

do Ministerstwa. Propozycja zyskała akceptację radnych. 

Stosowne wnioski zostały złożone do Marszałka i Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków. 

Radna Rusin zapytała o drogę w Woli Baranowskiej dot. przebudowy wjazdów do posesji. 

W tym miejscu dyskusja została zamknięta. 

 Przystąpiono do głosowania. „ZA” głosowało 15 radnych, 1 „WSTRZYMAŁ SIĘ OD GŁOSU”. 
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i) zatwierdzenie Porozumienia pomiędzy Gminą Grębów a Powiatem Tarnobrzeskim, 

Omówienia powyższego projektu uchwały dokonał Sekretarz Powiatu Kazimierz Błasiak. 

Opinię do powyższego projektu przedstawił Przewodniczący Komisji Promocji, Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów Jerzy Sudoł. 

Salę obrad opuścił Starosta Bartoszek- stan radnych 15. 

Przystąpiono do głosowania. „ZA” głosowało 15 radnych obecnych na posiedzeniu. 

j) udzielenie pomocy finansowej dla Gminy Grębów. 

Omówienia projektu uchwały dokonał również Sekretarz Powiatu Kazimierz Błasiak. 

Opinię do powyższego projektu przedstawił Przewodniczący Komisji Promocji, Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów Jerzy Sudoł. 

Przystąpiono do głosowania. „ZA” głosowało 15 radnych obecnych na posiedzeniu. 

 

Ad 10). 

Radny Jacek Rożek uznał informację z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za 2015 r. 

za mało wyczerpującą i jego zdaniem analiza dot. lat 2013/2014,  a nie 2014/2015. 

Drugą kwestię jaką poruszył dot. pomocy szkołom ponadgimnazjanym Powiatu poprzez wyjazdy w 

teren do gimnazjów i promowania szkół.  

W trzecim temacie radny poprosił o uczczenie minutą ciszy Żołnierzy Wyklętych , których święto 

było1 marca – co uczyniono.  

Przewodniczący Rady przypomniał radnym i poprosił o regularne  sprawdzanie poczty 

elektronicznej, gdyż tą drogą wysyłane są informacje dot. m.inn. terminy posiedzeń Komisji, Rady i 

inne ważne informacje. 

Poinformował również że rozpoczęta została procedura związana z oświadczeniami majątkowymi. 

Prosił o dotrzymanie terminu ich złożenia tj. do 30 kwietnia o raz o wypełnienie ich z 

uwzględnieniem ubiegłorocznych uwag urzędów skarbowych. 

 

Ad 11).  

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Powiatu zamknął obrady XIII Sesji 

Rady Powiatu Tarnobrzeskiego V kadencji. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołował: 

  Andrzej Siedlak 


